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Svenska Beagleklubben  
Org.nr 802403 - 6645  

Protokoll  
Art: Styrelsemöte nr 10 efter BF 2022 Tid 2023-08-09 kl 19:30  

  

Plats: Via Google Meet  

Närvarande:   Madeleine Bäck  Ordförande  
    Göte Roman   Ledamot V. ordförande    

    Folke Johansson  Ledamot (JpK)  

    Camilla Gääw   Ledamot (AK)   

    Emelie Lök    Ledamot Sammankallande (UtsK)  

    Roland Backlund  Suppleant Webbmaster (Red.K)  

    Elisabeth Lewthwaite  Kassör (Red.K)  

   

Herbert Sundell  Sekreterare  

Anmält förhinder:   Christoffer Björk    Suppleant (Red.K)    

   
  

§ 1. Mötets öppnade   

Ordförande Madeleine Bäck hälsade alla välkomna till första mötet efter sommaren och förklarade 

mötet öppnat.  

§ 2. Godkännande av dagordning  

Dagordningen godkändes med ett tillägg om ny punkt 12, Utländska deltagare vid prov och 

utställning.  

 

§ 3. Val av justerare och protokollförare  

Folke valdes som justerare och Herbert att skriva protokollet.  

  

§ 4. Genomgång föregående mötesprotokoll  

Madeleine meddelar att uppföljning av förrådet i Bollnäs sker när sommaren är över. 

  

§ 5 Inkomna och utgående skrivelser  

- Madeleine meddelar att anmälningar till KF är gjort.  

  

§ 6 Ekonomi  

- Elisabeth meddelar att det inte är några stora avvikelser. Något högt utfall på konto 7630 pga 

flera konferenser. Årets utfall på 7503 beror på resekostnader från fjolårets Har-SM som 

inkommit i år.  Göte undersöker Bassetklubbens erfarenheter av medlemshantering i egen 

regi. Madeleine och Emelie informerar att utfallet av Club Show 2023 blir ett ekonomiskt 

underskott men ett arrangemang med ”superstämning”. Utvärdering är inte klar men planer 

finns att arrangera det igen 2024 och 2026. 

  

§ 7 AU – ärenden  

Inget AU under perioden 
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§ 8 JpK – ärenden  

- Folke informerar från gårdagens möte och det utskickade protokollet som delvis är justerat 

men ännu inte av alla.  

- Vänskapskampen i viltspår blev ett lyckat arrangemang och det går framåt i antal starter och 

det finns ett okänt mörkertal från starter i andra klubbar som inte redovisas.  

- Justeringar i SKK Start är försenat men det mesta ser bra ut och kan vara klart till början av 

september. Information om uppdateringar och eventuella behov av utbildningar kommer att 

gå ut till drevprovsansvariga i alla LA.  

- Beslöts att skrivning om förtydligande av kap 5.4.2 i drevprovsreglerna godkändes för 

distribution till LA och domare. 

- Ragnar Tauson meddelar att organisationen för Har-SM är under kontroll, fullmäktige ej 

utsedd. 

- Arrangören av NordM, Östsvenska och Skaraborg, har redovisat två problem, svårigheter att 

klara rambudget om 60 000 samt närvaro av varg i provområdet. Informationen till inbjudna 

måste innehålla och redovisa förhållanden angående varg. Område norr om E20 förordas för 

att minska problemet med varg. Arrangören överväger att begära tilläggsanslag för att täcka 

kostnaderna, JPK med stöd av BCS ser det som rimligt eftersom kostnader generellt i 

samhället har ökat sedan rambudgetens belopp fastslogs.  

- Östergötlands BlK arrangerar Klövkampen den 22 januari. Göte och Camilla samordnar för att 

marknadsföra Klövkampen och tar fram utkast för detta. Kvalperioden har utökats och 

omfattar vecka 43 – 48, förläggning för Klövkampen är ej fastställd. 

- Jaktjournalen har efterfrågat tips om månadens hund och Göte har föreslagit 

Närmastbergets Rozz. 

 

  

§ 9 UtsK – ärenden  

- Emelie informerar att inget möte har hållits. Club Show 2024 planeras i Juni, uppehåll 2025 

men 2026 arrangeras det i samband med Dog Show.  

- Ett seminarium för domar-, och utställningsansvariga planeras under hösten på 3 platser.  

- Emelie kontaktar LA för att motivera till att de använder en lathund för redovisning av 

utställningsresultat, som bidrar till enklare granskning av resultat.  

- Program för digitalisering av utställningsresultat är något år bort innan tillämpning är möjlig. 

Systemet fungerar men det finns utställningar med yttre förhållanden där man saknar el, har 

kyla, snö, regn etc där datorer eller paddor behöver skyddas och kunna säkerställa 

systemfunktion utan manuell redovisning.  

  

§ 10 AK - ärenden  

- Camilla informerar att möte med AK planeras under slutet av augusti.  

- En inbjudan till Nordiska avelsdagen i Finland 2024 har inkommit. Den genomförs början av 

augusti, v 31 eller v32 i Jyväskylä.  

- Camilla har noterat att många parningar skett med omeriterade hundar och även att det 

funnits svårigheter med valpförsäljning, Madde tillägger att det är trögt för de flesta raserna.  

 

§ 11 RedK – ärenden  

- Roland lägger in att påminna uppfödarna om att de kan erbjuda sina valpköpare ett års 

medlemskap för 100 kr första året.  
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- Madeleine har fått meddelande av Christoffer att manus till tidningen Beagle kan lämnas 

under augusti. Göte föreslår ett reportage från Vänskapskampen och förslag ges att RedK 

kontaktar LA för att få fler artiklar från deras verksamheter.  

 

 

§ 12 Utländska deltagare vid prov och utställning 

BCS är angelägen att regler är lika i alla lokalavdelningar för deltagande i prov och utställning. 

Deltagande, oavsett nationalitet, ska vara medlem i en av FCI erkänd ras/ kennelklubb. Svenska regler 

tillämpas för deltagande i de förekommande klasserna, oavsett nationalitet.  

 

§ 13 Uppfödarkonferens - arbetsgrupp-BF  

Camilla tar med frågan till AK för förslag om upplägg. 

  

§14 BF 2024 

Två alternativa datum diskuterades, 4-5 eller 25-26 maj. 

  

§ 15 Enkät-medlemmar 

Inget nytt har tillkommit. 

 

§ 16 Övriga ärenden 

 

§17 Mötets avslutande   

Madeleine tackar för ett bra möte och kallar till nästa möte i september.  

    

  

  

  

Vid protokollet Herbert Sundell /HS  

 

  

Justeras    Ordförande 

  Folke Johansson/FJ  Madeleine Bäck/MB 

  


